
Fler badbryggor vid Årstaviken
De två badbryggorna vid Årstaviken har blivit en succé, några badar här året runt. Men det är under 
sommarmånaderna trycket är enormt, man får hoppa sig fram bland dem som ligger på bryggan och 
på hela spången ut från land till bryggan. Där har det verkligen inte rådit coronaavstånd i sommar. 
Den allmäna meningen är att det borde finnas fler. Det finns många möjligheter mellan Skanstull och 
Reimersholme. Förslagsvis minst två. Placeringen beror på detaljer som bottenförhållande och annat. 
Beslutet om var kan fattas av stadens egna experter med de kunskaper som finns, klart är att 
behovet finns. De bidrar till att göra området vid Årstaviken mer levande och tryggt. Samtidigt borde 
de gamla ses över eftersom de blivit mycket slitna av allt användande




